

Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde civile Hundeførerforening

Tilstede: Anne Christensen, Lene Larsen, Michael Rohde Jensen, Bodil Theilade, Bodil Walmod-Larsen, Jette Hoffmann, Ulla Mejlstrup og Steen Frølund.

Fraværende: Stig Jensen

Sted: Darupvej 62, klubben

Dato og tid: 25. september 2025, Kl. 18:00

Emne: Ordinært bestyrelsesmøde

- Dagsorden:
1. Valg af dirigent
 2. Opsamling fra sidste møde, hvad er gjort og hvad mangler
 3. Orientering fra Formanden
 - a. Godtgørelse til DM deltager
 - b. Evaluering af jubilæum
 - c. Nyt fra kreds 6 og Landsforeningen
 - d. Honorering af frivillige
 4. Orientering fra Kassereren
 - a. Budget 2026
 - b. Hvad skal vi søge tilskud til i 2026
 5. Klubmodul, Børneattester, kommunen kræver vi har det
 6. Indlæg fra andre bestyrelsesmedlemmer
 7. Nyt fra udvalg
 - a. Klubhusudvalg
 - b. Kantineudvalg
 - c. Vicevært
 - d. Konkurrenceudvalg
 - e. Træneruddannelsesudvalg,
 - f. IT WEB udvalg,
 8. Næste møde
 9. Evt.

-
1. Valg af dirigent
Steen Frølund.
 2. Opsamling fra sidste møde, hvad er gjort og hvad mangler
Bodil W. har fortsat udestående med møde med PH.
 3. Orientering fra Formanden
 - a. Godtgørelse til DM deltager
Klubben giver 1000,- for deltagelse i DM per deltager.
 - b. Evaluering af jubilæum
Det gik godt og vi havde en hyggelig dag. Der kommer et indlæg i DcH bladet omkring jubilæum.
Vi modtog mange gaver heriblandt 5000,- fra Roskilde Kommune og 500,- fra kredsen.
 - c. Nyt fra kreds 6 og Landsforeningen

Karina Andersen er blevet medlem Nordisk udvalg under landsforeningen.

Konkurrencer: Startgebyrerne stiger.

- d. Honorering af frivillige
Bodil W. formulerer det vi blev enige om.

4. Orientering fra Kassereren

- a. Budget 2026
- b. Hvad skal vi søge tilskud til i 2026
Ulla søger efter samme overordnede linjer som sidst.

5. Klubmodul, Børneattester, kommunen kræver vi har det

Vi tilkøber børneattestmodulet for 600,-/år. Det betyder at alle instruktører skal tilføje CPR. nummer på deres profil. Selvom vi ikke har børn på hold så kræver kommunen børneattester for at vi kan søge om tilskud.

6. Indlæg fra andre bestyrelsesmedlemmer
Intet.

7. Nyt fra udvalg

- a. Klubhusudvalg
Udvalg består af: Michael Jensen
- b. Kantineudvalg
Udvalg består af: Karina Andersen.
- c. Vicevært
Udvalg består af: Lene Larsen. Lene foreslår at PH også får nogle opgaver.
- d. Konkurrenceudvalg
Udvalg består af: Bent Hansen, Carina Bjerager, Karina Andersen, Bodil T. og Stig. Kommende konkurrencer er der søgt om: Klubmesterskab, 2 Nordiske i januar, B-C dag og Rally konkurrence.
- e. Træneruddannelsesudvalg,
Udvalg består af: Anne Christensen og Steen Frølund. Udvalget tager et møde om hvordan vi forbedrer adm. af hold og medlemmer, da Anne er overbebyrdet med den nuværende tunge administration af hold og deltagere på hold.
- f. IT WEB udvalg
Udvalg består af: Steen Frølund

8. Næste møde

Næste møde var planlagt til 29.10 og laves om til 5.11. kl. 18. (Bodil W. tager brød med)

9. Evt.

Intet.